

# 农用大棚膜 棚膜 PE薄膜

产品名称	农用大棚膜 棚膜 PE薄膜
公司名称	淄博市临淄君临塑料厂
价格	.00/个
规格参数	类型:棚膜 厚度:0.05-0.25 ( mm ) 材质:PE薄膜
公司地址	临淄区辛店街道毛托村
联系电话	0533-2632398 15105331982

## 产品详情

类型	棚膜	厚度	0.05-0.25 ( mm )
材质	PE薄膜	产商/产地	山东淄博
宽度	1000----1600 ( mm )	拉伸性能	优良
断裂伸长率	优良	流滴性能	优良
生产工艺	挤出吹塑	特性	多功能膜
透光率	良好	外观	漂亮
雾度	好	直角撕裂性能	好

各种规格长寿膜，长寿流滴膜，消雾膜等。

淄博君临塑料厂是专业从事塑料薄膜生产、销售的经营企业，地处山东省淄博市临淄区，毗邻特大型化工联合企业齐鲁石油化学工业公司，厂区位于国家级化学工业区--齐鲁化学工业园区内，占地面积20余亩，生产车间6000多平方米，员工70余人。农地膜、大棚膜生产线16套，年产农地膜、大棚膜等产品万余吨，工业包装袋、防尘膜片等产品逾千吨,产品销往全国各地，并出口多个国家。

zibo junlin plastic co., ltd is specialized in producing and selling kinds of the plastic films, having independent import and export operation rights. located in a national level chemical industrial zone--qilu chemical industrial zone, in linzi district, zibo, shandong, our company adjoins qilu petrochemical corporation, a large chemical joint venture. our company covers an area of 20 acres, and our production workshop covers an area of 6000m<sup>3</sup>. we have a staff of 70.

with sixteen sets of the mulch and film production line, we can produce the mulch and film over ten thousand tons, and produce the industry sack and drop sheet over thousand tons. we not only sell our production in china, we also export our production all over the world.

欢迎致电：15105331982

tel:15105331982